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Protokoll fört vid styrelsemöte i FUNQ 1 november 2023 i 
Svalbergsgården. 
Innan styrelsesammanträdet genomfördes en dialog /information med Anna Källdén. 
 
Närvarande: Lars Waern, Tord Månsson, Liz Brådhe, Urban Franzén, Daniel Harnestam, Tony 
Carlsson, Daniel Larsson, Ronny Franzén och Helena Larsson. 
 
1.Mötets öppnande 
Lars Waern öppnade mötet och hälsade alla välkomna i Svalbergsgården. 
 
2. Val av ordförande, sekreterare samt justerare 
Lars Waern valdes till ordförande för mötet 
Helena Larsson valdes att föra mötets protokoll 
Tord Månsson valdes att jämte ordförande justera protokollet. 
 
3. Genomgång av protokoll från föregående möte 20 sept 
Föregående protokoll lades till handlingarna. 
 
4. Ekonomisk rapport och medlemsutveckling. 
Ekonomin för 2023 är enligt budget. Medlemsantalet är 140 medlemmar. 
 
5. Årsmöte 
Vi beslutade att ha årsmötet söndagen den 10 mars 2024 kl. 13.00 i Brukslokalen. 
Årsberättelse 2023, Ekonomisk redovisning, Revisionsberättelse och Budget/Verksamhetsplan 
2024 tar vi upp på nästa styrelsemöte. 
 
6. Allmänt infomöte i samband med årsmötet eller annat datum?  
Vi diskuterade frågan och kom fram till att i slutet av april 2024 kan vara aktuellt med ett 
allmänt infomöte. 
 
7. FUNQ infoblad vid årsskiftet 
Lars skriver ihop infobladet och kommunicerar som vanligt med hela styrelsen. Tryckning före 
jul. Urban kollar upp med ett tryckeri i Norrköping om kostnad som alternativ till tidigare 
tryckeri. Vi lägger in inbetalningskort för medlemsavgiften på mötet 9 januari 2024. 
NGIF kommer även denna gång att distribuera ut foldern i brevlådorna. TACK! 
 
8.Hamnfest 2024 
Daniel L. informerade om att den kommer att vara Pingstafton, 18 maj. 
En arbetsgrupp har startats inom Folkets Park för att ta fram förslag på aktiviteter. 
 
9. Besöksnäringsmöte 4 oktober, erfarenheter 
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Turistchefen Erik Linde höll i mötet. Det var ett bra möte där man tog upp vad som har 
genomförts under sommaren. Det har varit högtryck vad avser antal besökare i vår del av 
världen. En bemannad turistbyrå är saknad. Den kommer dessvärre troligen inte heller vara 
bemannad under år 2024 enligt Turistchefen. 
Nästa möte blir i februari 2024 för att planera inför sommaren 2024. 
 
10. Nävekvarnsguiden 2024 
Totala kostnaden för guiden ligger på ca 30 000 kr vilket innebär = annonsintäkter. 
Ewa Wennerström är tillfrågad om hon kan vara projektledare nästa år igen. 
Lars och Liz har kontakten med Ewa. 
Förslag att ha en arbetsgrupp inom styrelsen (liksom tidigare) som hjälper till i det relativt 
omfattande ideella arbetet. 
Vi tar upp frågan igen på nästa styrelsemöte. 
 
11. Landsbygdsnätverk 7 november 
Det är ett nätverk som kommunen startat. Lars samt Björn Littmark deltar. 
Det är det 4:e mötet i år. 
Denna gång tal om framtiden och ”open spaceworkshop” om Kommunens ”inriktningsfrågor”. 
 
12.Arkivensdag 11 november, bla om Nävekvarns bruk och brukssamhälle. 
Stadsarkivet firar Arkivensdag med en utställning i Stadshuset Nyköping. Där kommer de även 
att uppmärksamma att Nävekvarns Bruk firar 400 år. 
Sven Eriksson kommer att berätta om brukets historia. 
Ronny Franzén kommer att delta från Hembygdsföreningen, Svalbergsgården och FUNQ. 
 
13.Landbygsdialogerna, erfarenheter 
Det har varit 4st. bra möten som Harriet Nilsson hållit i. Den första genomfördes i Nävekvarn 
31 januari om Näringslivet. 
 
14. Nya hastighetsgränser i Nävekvarn 
Vägföreningen har fått mejl fån Kommunen om ändrade hastigheter. 
Lv 511 är Trafikverkets ansvar och övriga gator i samhället är kommunens ansvar. 
Frågan är vilka beslut som är tagna? 
Lars har kontaktat Johan Rubin på gata/park men han har inte svarat. 
Harriet Nilsson visste ingenting men skulle kolla upp det. 
Lars drar det vidare med Kommunen. 
Daniel Larsson kollar med andra vägföreningar om de också har fått ändrade 
hastighetsgränser. 
 
Lars kollar med NTF som tydligen varit med i utredningen. Vi tar upp frågan igen på nästa 
styrelsemöte. 
 
 15. Statusrapporter: 
- skrivelser 
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Inga skrivelser har kommit in. 
-stipendium 2024, Daniel Harnestam hade några förslag. Vi tar upp frågan igen vid ett annat 
möte. 
-planer för bostadsbyggande i Nävekvarn 
Det kommer byggas 4st. fastigheter vid Dalängen. 
Kommunen har fattat beslut att börja med planer för bostadsbyggande vid 
Återvinningscentralen och Hästhagen. 
-kollektivtrafiken 
Inget nytt. 
Urban kommer att kolla upp de löften vi hittills har fått avseende nästa tidtabell. 
Det gäller den tomma turen som går sent fredag och lördag från Nävekvarn till Nyköpings 
busstation samt en del tidsförskjutningar i tidtabellen. 
-Informationstavlan / Anslagstavlor 
Tavlan är på plats. 
Företagsskyltar 25x15 i svartvit kommer att kosta 500 kr första året och sedan 300kr/år. 
Liz kollar upp vad det kommer att kosta ifall man vill ha en skylt med färg. 
Anslagstavlor, vi bordlägger frågan till nästa möte. 
-Hemsidan 
Jill håller på att bygga upp en ny. 
 
16. Övriga frågor 
-NGIF, Daniel H informerade att vaktmästaren de haft över sommaren har varit en kanonkille. 
De har tänkt att söka sponsring för elstolparna runt elljusspåret som är dåliga. 
Då får man en plakett uppsatt på stolpen med sitt företagsnamn eller som privat person. 
-Folkets park, Daniel L informerade att taken på teatern och dansbanan är omlagda. De fick 
även bidrag från kommunen till del av arbetet. 
-Brukslokalen, Daniel L informerade att de kommer renovera lokalen invändigt och byta ut 
toaletterna. De planerar även att anordna pubkvällar. 
-Daniel L vill att det läggs in en punkt, ”Rapporter”, i dagordningen där de olika föreningarna 
kan lämna information. Bejakades! 
 
 17. Nästa möte 12/12 kl.18.30 i Svalbegsgården (prel.). 
9/1–24 kl. 18.30 (prel.) lokal meddelas senare. Detaljuppgifter inför årsmötet 
 
 18.Mötets avslutande. 
  Ordföranden tackade Liz och Ronny för förtäringen samt för många kreativa inlägg, 
diskussioner, beslut och avslutade kvällens  möte. 
 
  Vid protokollet 

 Helena Larsson 

  Helena Larsson 
   Justeras   

 Lars Waern                             Tord Månsson 

     Lars Waern  Tord Månsson 


